



# KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

February 2018

## Notice

Dear Members,

### KBGC General Committee Announcement

#### Mr Peter IP, Club Manager

The KBGC General Committee is pleased to announce the appointment of Mr Peter IP as Club Manager following the 31<sup>st</sup> January 2018 departure of Mr Nigel P. Stearns. Mr. IP will commence as the New Club Manager in Mid-February.

The General Committee takes this opportunity to formally record the Club's very sincere and grateful thanks to Nigel for his professional stewardship of KBGC over the past 15 months and wish him every success in all of his future endeavours.

Peter joined the Royal Hong Kong Police as Inspector in April 1985. He retired from the HKP in April 2016 as a Chief Inspector of Police having served in a variety of management posts that included 30 months attachment to the Police Sports & Recreation Club ( PSRC ) in between May 2013 and October 2015.

During his 30 months as PSRC Manager, he was responsible to provide expert advice to MTRC management for building a new 3-storey club house as part of the PSRC enhancement project.

We sincerely welcome Peter to KBGC and hope that all our members will take the opportunity to get to know him and help us to utilise his expertise in enhancing the facilities and running of our club.

For and on behalf of  
The General Committee  
Kowloon Bowling Green Club.

J.N. Lunn  
Hon. Secretary



# KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

## 通告

親愛的會員

### 執委會宣佈 會所經理葉伯德先生

本會執委會很高興向大家宣佈葉伯德先生被委任為會所經理以接替於2018年1月31日離任的Mr. Nigel P. Stearns。葉伯德先生將於本年2月中正式履任會所經理之職

執委會藉這機會真誠感謝Mr. Nigel P. Stearns在過去15個月來對本會的專業管理，並祝願他在將來一切順利。

葉伯德先生，於1985年4月入職成為警隊見習督察。另於2016年4月在警隊退休時的職位為總督察。他曾擔任過不同的管理崗位，當中包括在(PSRC)擔任經理一職由2013年5月至2015年10月。

葉伯德先生在PRSC其中最重要職責是為PSRC的擴建工程給予MTRC專業意見。

我們誠意歡迎葉伯德先生加盟本會，希望會員對他多加認識及協助，藉着他的專業知識改善本會的各项設施及處理會所之一切運作。

龍約翰

龍約翰謹啓  
承執委會命

2018年2月